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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till energi- och näringsminister Ebba Busch (KD)

2023/24:523 En strategi för solcellsparker

Sverige står inför ett mycket stort elbehov på kort sikt. Enbart industrin talar 
om 70 terawattimmar till 2030. Ett kraftslag som gått under radarn men som 
har mycket stor potential är solenergin. Solcellsparker bedöms som ett av de 
mest konkurrenskraftiga produktionsslagen och byggs helt utan subventioner. 
Solelen har också en intressant produktionsprofil eftersom den kompletterar 
vinden såtillvida att det sällan blåser och skiner samtidigt, utan de växlar. 
Solelen producerar dessutom mest på sommaren när kärnkraften ligger nere för 
revisioner.

Enbart i Skåne finns ansökningar om solcellsparker som skulle öka 
produktionen som helhet med 50 procent, detta i ett område med stort 
underskott av elproduktion. Tyvärr går ansökningsprocessen långsamt hos 
länsstyrelsen, och regelverken är otydliga.

Det finns därför stort behov av en strategi för solcellsparker på samma sätt som 
det nu tagits fram en för kraft- och fjärrvärme. Det skulle kunna identifiera och 
åtgärda problem för en än snabbare och smidigare utbyggnad.

Min fråga till energi- och näringsminister Ebba Busch blir därför:

 

Avser ministern och regeringen att ta fram en strategi för solcellsparker?

………………………………………

Rickard Nordin (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-01-29
Besvaras senast
2024-02-07 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


